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Év- és ciklusértékelő beszéde végén jelentette be Fekete Zsolt polgármester, hogy nem indul újra a polgármesteri címért a június 9-i 
önkormányzati választáson, mert úgy látja: Salgótarján további fejlődése érdekében generáció- és szemléletváltásra van szükség. Helyette 
közösségük dr. Huszár Máté jelenlegi alpolgármestert, a belváros önkormányzati képviselőjét indítja polgármesterjelöltnek. Dr. Huszár 
Máténak konkrét elképzelései vannak arról, hogyan kellene felépíteni egy 21. századi, győztes Salgótarjánt. Interjúnk a 3. oldalon.

Egy héttel húsvét előtt előbb próba- 
üzemmel, majd nagycsütörtökön az 
ünnepélyes átadót követően hivata- 
losan is megnyitotta kapuit a meg- 
újult salgótarjáni piac, amely immá-
ron 21. századi környezetben várja a 
vásárlókat. Cikkünk a 6. oldalon.

Az önkormányzat elvégzett minden 
előkészítő munkát, elkészültek a 
kiviteli tervek és a látványtervek is, 
így most már csak az illetékes állami 
hatóságokon múlik, mikor kezdődhet 
meg a felújítás.  Részletek a 2. oldalon.

Megnyitotta 
kapuit a megújult 
vásárcsarnok „Fess tavaszt az égre, fess tavaszt a térre” 

szlogennel, közösségi rajzolással elkezdő-
dött az idei Tarjáni Tavasz összművészeti 
fesztivál április 4-én, melynek során 
kicsik és nagyok, ovisok, civilek és a város 
kulturális intézményeinek munkatársai 
együtt színezték ki a Fő teret. A fesztivál 
részletes programja a 11. oldalon található.

Elkezdődött a
Tarjáni Tavasz

Dr. Huszár Máté: Győztes Salgótarjánt építünk!

Fejlesztik a Petőfi-sétányt,
Salgó és Somoskő várát

Megújulnak a
Kemerovó-lakótelep 
közösségi terei 

Kedvezően bírálták el Salgótarján önkor-
mányzatának a szlovákiai Sátorosbányával, 
a Dornyay Béla Múzeummal, valamint a 
Novohrad-Nógrád Geopark Nonprofit Kft.-vel 
közösen beadott Interreg-pályázatát, így az 
önkormányzat partnereivel közösen fejleszt- 
heti Salgó várát és a Petőfi-sétányt, míg a 
szlovákiai Sátorosbánya Somoskő várát. Infor-
mációk a 2. oldalon.

A hagyományoktól eltérően idén nem január 27-én, a Salgótarján várossá nyilvánításának évfordu- 
lója alkalmából rendezett díszünnepségen, hanem – a közelgő önkormányzati választás okán – 
a választási ciklus értékelésével egybekötve március 20-án a József Attila Művelődési Központ 
üvegcsarnokában tartotta meg évértékelő beszédét Fekete Zsolt. Részletek a 4-5. oldalon.

Folyamatos fejlesztésekkel
szépült és gyarapodott az
elmúlt években Salgótarján
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A napokban érkezett a jó hír, hogy nyert a 
Salgótarján önkormányzatának a szlovákiai 
Sátorosbányával, a Dornyay Béla Múzeum- 
mal, valamint a Novohrad-Nógrád Geopark 
Nonprofit Kft.-vel közösen beadott Interreg- 
pályázata. Így Salgótarján önkormányzata 
partnereivel fejlesztheti Salgó várát és a 
Petőfi-sétányt, míg a szlovákiai Sátorosbá-
nya Somoskő várát.  

Salgótarján önkormányzata és partnereinek 
projektje keretében a használatot segítő 
módon fejlesztik a Salgói vár alsóvár ré- 
szét, valamint megújul a Petőfi-sétányon ta- 
lálható három pihenőhely, a Petőfi-forrás, a 
Balassi-pihenő és a Losonczy Anna-forrás. Az 
Eresztvényi Látogatóközpontnál parkolót és 
rendezvényhelyszínt alakítanak ki, valamint 
az épület mögötti korábbi kőbányászati em- 

lékeket vonják fejlesztésbe a geopark közre-
működésével, míg a Dornyay Béla Múzeum 
régészeti feltárásokat végez Salgó váránál, 
illetve ehhez kapcsolódó egyéb tudományos 
jellegű munkákat, partnertalálkozót, konfe-
renciát szervez. Mivel az igényelt összegnél 
valamivel kevesebb forrást ítéltek meg a pá- 
lyázatra, ezért az előzetes tervek ennek meg- 
felelően még módosulhatnak. 

Az önkormányzat elvégzett minden előké-
szítő munkát, elkészültek a kiviteli tervek 
és a látványtervek is, így most már csak az 
illetékes állami hatóságokon múlik, mikor 
kezdődhet meg a Kemerovó-lakótelep 
legfontosabb közösségi tereinek felújítása.   

Salgótarján önkormányzatának közgyűlése 
még tavaly év végén döntött a Kemero-
vó-lakótelep belső nagy zöldterületének 
és a Tajga söröző környékének (Fáy András 
körút 35-39.) megújításáról, az erre vonat- 
kozó pályázat benyújtásáról, melyet az- 
tán januárban meg is tett. Az önkormány-
zat azóta elkészítette a látványterveket 
és a kiviteli terveket is, amelyeket már a 
tervzsűri számára is megküldtek kötele- 
ző véleményeztetésre. Az önkormányzat 
startra kész, most már minden csak azon 
múlik, hogy az állami hatóságok mikor hoz-
zák meg az ezzel kapcsolatos döntéseket,  
mikor köthet támogatási szerződést a 
város.  

A beruházás keretében a társasházak kö- 
zötti belső nagy zöldterület újul meg: a 
sportpálya, a játszótér, de ezek korszerűsít- 
ésén túl új játszóeszközök kerülnek ki, új 
sportolási lehetőségeket és közösségi pon-
tokat is kialakítanak. Megújul a lakótelep 
több járófelülete, valamint az emlékmű kör- 
nyéke is. Külön kiemelendő, hogy igen je- 
lentős mennyiségben fenntartható növény-
zet kerül telepítésre a lakótelepen. 

Pataki Csaba, a Kemerovó-lakótelep ön- 
kormányzati képviselője szerint időszerű 
a fejlesztés, hiszen a Fáy András körút köz- 
ponti részén jelentősebb beruházás lénye-
gében fél évszázada nem volt.

„Több lépcsőben meghallgattuk a lakókö-
zösség igényeit, az ő, illetve szakmai szereplők 
véleménye alapján, a lehetőségek adta kere-
teken belül alakítottuk ki azt a fejlesztési 
koncepciót, amely megvalósul majd, amint 

az illetékes hatóság rábólint a projektre. 21. 
századi közösségi tereket hozunk létre, amely- 
nek köszönhetően javul az itt lakók életmi- 
nősége és felértékelődnek az ingatlanok” – fo- 
galmazott Pataki Csaba.

A négylábú kis kedvencek örömére új, ügyes- 
ségi játékokkal kibővített kutyafuttatót ala- 
kítottak ki a Pécskő úton, melyet a napokban 
már birtokba is vehettek a kutyusok.  

Az elmúlt években Salgótarján több pontján 
létesültek zárt kutyafuttatók, néhány he- 
lyen ügyességi elemekkel kibővítve. A belvá- 

rosban az Arany János út végén, a Mackóvár 
óvoda alatti területen alakítottak ki ilyet 
néhány éve, lakossági kérésnek eleget téve 
pedig most a belváros egy másik pontján, a 
Pécskő út végén is létrehoztak egy kutyafut-
tatót.

„Tavaly novemberben a Városüzemeltetési 
Iroda, valamint a Foglalkoztatási Nonprofit Kft. 

munkatársaival végigjártuk a lehetséges hely- 
színeket és végül a kutyatulajdonosok vélemé-
nye alapján esett a választás erre a helyszínre. 
Néhány napja már birtokba vehették a terüle-
tet a négylábú kedvencek, a gazdik részéről is 
nagyon pozitívak a visszajelzések” – emelete 
ki dr. Huszár Máté, a belváros önkormányzati 
képviselője.

Újabb sikeres pályázat: fejlesztik a Petőfi-
sétányt, valamint Salgó és Somoskő várát

Ilyenek lesznek a Kemerovó-lakótelep megújuló közösségi terei 

Kutyafuttatót alakítottak ki a Pécskő úton
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Év- és ciklusértékelő beszéde végén jelen-
tette be Fekete Zsolt polgármester, hogy 
nem indul újra a polgármesteri címért a jú- 
nius 9-i önkormányzati választáson, mert úgy 
látja: Salgótarján további fejlődése érde- 
kében generáció- és szemléletváltásra van 
szükség. Helyette közösségük dr. Huszár 
Máté jelenlegi alpolgármestert, a belváros 
önkormányzati képviselőjét indítja polgár- 
mesterjelöltnek. Dr. Huszár Máténak konk- 
rét elképzelései vannak arról, hogyan kel- 
lene felépíteni egy 21. századi, győztes 
Salgótarjánt.

A magyar politikai életben ritka, amikor 
egy regnáló politikus úgy dönt, hogy átadja 
a helyét a fiatalabb korosztálynak. Fekete 
Zsolt polgármester most mégis így tett.
Véleményem szerint ilyen súlyú, a saját éle- 
tét és ambícióit befolyásoló döntést egy 
tágabb közösség érdekében csak a legna-
gyobbak képesek meghozni, amiért a lehető 
legnagyobb tisztelet és megbecsülés illeti.

Jó néhány éve dolgoznak együtt, személyes 
barátság is összeköti önöket. Mi az, ami 
leginkább példa ön számára Fekete Zsolt 
közéleti tevékenységéből?
Zsolt sosem osztályozta az embereket po- 
litikai hovatartozásuk szerint, vagy bármi-
lyen módon, ahogyan manapság egyesek 
megkülönböztetnek másokat. Neki minden 
salgótarjáni egyenlően fontos. Ahogyan ne- 
kem is.

Politikai ellenfelei azzal támadják, hogy a 
város alpolgármestereként miért nem haj- 
totta végre már eddig is azokat a változtatá-
sokat, amikről a beszédében szólt... 
Alpolgármesterként a rám bízott feladato- 
kat teljesítettem, és természetesen voltak 
ügyek, amiket együtt beszéltünk át és kö- 
zösen döntöttünk. Ám irányokat szabni, 
kormányozni egy várost polgármesterként 
lehet.

2016-tól alpolgármesterként hozzám tar- 
tozik a kistérségi egészségügyi-szociális köz- 
pont, ahol rengeteg olyan döntést hoztunk 
a salgótarjáni egészségügyi alapellátást il- 
letően, mely az itt élők egészségügyi biz- 
tonságérzetét szolgálja. Számos infrastruk- 
turális fejlesztést hajtottunk vége rendelő-
inkben és fogunk is még a következő évek- 
ben. Feladataim közé tartozik a Salgótarjáni 
Összevont Óvoda és Bölcsőde önkormányzati 
felügyelete is. Az intézmény és a tagóvodák, 
minibölcsődék magas szakmai színvonalon 
működnek a folyamatos innováció jegyé- 
ben. Legutóbb – javaslatomra – sportovi cso- 
portot hoztunk létre teszt jelleggel, és 
tervben van ennek kiterjesztése is. Az elmúlt 
években minden oviban végeztünk teljes 
körű, vagy kisebb-nagyobb felújításokat.

2018-as megalapítása óta hozzám tartozik 
a Salgótarjáni Rendezvény- és Médiaköz-
pont, mely azóta is folyamatosan fejlődik 
szakmailag és infrastrukturális értelemben, 
miközben széles programkínálattal szol-
gálja a salgótarjániakat. Feladataim közé 

tartozik a Salgótarjáni Roma Nemzetiségi 
Önkormányzat segítése is, amely példaér-
tékűen kezeli a hozzá tartozó területeket, 
továbbá Salgótarján civil életének támoga- 
tása, amely 2014 ősze óta végre újra párt- 
függetlenül, politikától függetlenül műkö- 
dik. Mi – a 2015-öt megelőző időszakkal el- 
lentétben – nem tettünk és nem teszünk 
különbséget civil és civil között. 

A fenti tématerületeken kívül is renge-
teg javaslatom volt az elmúlt évek során, 
melyeket döntésekké formálva azt a célt 
szolgálják, hogy Salgótarján egy jobb hely 
legyen!

Mi a jövőbeli célja? Mit szeretne elérni pol- 
gármesterként?
Az egyik legfontosabb célom egy 21. századi, 
szolgáltató önkormányzat megteremtése. 
Ehhez szemléletváltozásra, és helyi rend-
szerszintű változtatásokra van szükség. Úgy 
alakítjuk át és tesszük hatékonnyá a városi 
közigazgatás működését, hogy az teljes egé- 
szében a Salgótarjánban élőket és dolgo-
zókat helyezze középpontba – ne önmagát, 
ahogyan azt az elmúlt évtizedekben gyakran 
tapasztaltuk. Az önkormányzat berkein belül 
dolgozó és vezető munkatársaknak is az az 
érdeke, hogy egy kiszámítható, munkavállaló- 
központú szervezetben dolgozzanak, ahol 
érzik azt, hogy munkájuk fontos.

Tudná néhány konkrét példával illusztrálni, 
miben szeretne változást elérni?
Hatékonyabb városi szintű problémaelhárí-
tást és ügyintézést ígérek városi ügyekben. 

Egy ilyen, lakosságközpontú rendszerben nem 
fordulhat elő például égig érő gaz, vagy 
éppen az, hogy egy közterületi hiba egy év 
elteltével legyen kijavítva.

De mondok egy másik példát is. A vállal-
kozásokat még inkább partnerként kezeljük 
majd. Támogatni fogjuk a helyi munkaerő 
alkalmazását. A Salgótarjánban adózó cégek 
minden évben eldönthetik, milyen városi 
fejlesztésre fordítsuk befizetett iparűzési 
adójukat egy meghatározott összeg erejéig. 
Az ipari parkban tevékenykedő cégek közö-
sen, minden évben 50 millió forint erejéig 
eldönthetik, milyen fejlesztést hajtsunk 
végre közösen használt területeiken.

Talán sokan nem tudják, de már alpolgár- 
mesterként is ön felügyelte annak a straté- 
giának az elkészítését, amely meghatá- 
rozta a következő évek salgótarjáni fej-
lesztéseit. Mi volt a vezérelv ezeknél, mit 
tart a legfontosabbnak a város fejlesztése 
kapcsán?   
A szolgáltató önkormányzat megteremtése 
mellett programom másik alappillére a 
fenntartható városfejlesztés. Olyan várost 
kell építenünk, ami nem csak a jelenben, 
hanem gyermekeink és unokáink számára, 
az utánunk következő generációk számára 
teremt alapot a folyamatos innovációra, fej- 
lődésre. Olyan várost kell építenünk, mely 
képes követni a gazdasági, társadalmi, kör-
nyezeti változásokat. A környezetvédelem 
kiemelt szerepet kap mindebben, mert hi- 
szem, hogy csak egy fenntartható város lehet 
igazán élhető. Ennek rendeljük alá azt a 11 
milliárd Ft-ot is meghaladó uniós fejlesztési 
forrást, ami ebben az európai uniós költ-
ségvetési ciklusban a rendelkezésünkre áll.  
A fenntarthatóság lesz a vezérelve fejlesz-
téseinknek, legyen az a belváros megújítása, 
iskolafelújítás, udvarkorszerűsítés, vagy akár 
turisztikai fejlesztés.   

Milyennek képzeli el Salgótarjánt a jövőben?   
Olyan várost szeretnék építeni, amelynek 
minden lakója büszkén mondhatja, hogy Sal- 
gótarjánban él. Ugyanúgy a pálfalvai lakó, 
mint a nyugati városrészi. Ugyanúgy a 
zagyvarónai, mint a somoskői. Salgótarján 
polgármestereként a célom az lesz, hogy 
megőrizzem és fejlesszem városunk egyedi 
karakterét. Azt szeretném, hogy Salgótarján 
mindenki számára vonzó legyen, legyen szó 
munkalehetőségekről, családtervezésről, 
vagy éppen szabadidős programokról.

Hiszem, hogy egy összetartó közösség erő- 
sebb, mint a részek összessége. Mindany-
nyian tagjai vagyunk egy nagy családnak, 
Salgótarjánnak, és együtt képesek vagyunk 
elérni a változást, amire városunknak szük-
sége van. Ez a város mindannyiunk szeretett 
otthona és hatalmas lehetőségeket rejt 
magában. A küldetésem tehát nem csupán 
egy politikai pozíció megszerzése, hanem a 
legerőteljesebb elköteleződés közösségün- 
kért, városunk további, fenntartható fejlő-
déséért, azért, hogy győztes Salgótarjánt 
építsünk!

Dr. Huszár Máté: Győztes Salgótarjánt építünk!

„irányokat szabni,  
kormányozni egy várost 

polgármesterként  
lehet”
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A hagyományoktól eltérően idén nem ja- 
nuár 27-én, a Salgótarján várossá nyilvání-
tásának évfordulója alkalmából rendezett 
díszünnepségen, hanem – a közelgő önkor-
mányzati választás okán – a választási 
ciklus értékelésével egybekötve március 
20-án a József Attila Művelődési Központ 
üvegcsarnokában tartotta meg évértékelő 
beszédét Fekete Zsolt, Salgótarján polgár-
mestere.

Bevezetőjében a polgármester utalt a 
2019-es önkormányzati választás során el- 
hangzott ígéretükre, miszerint minden sal- 
gótarjánit szolgálnak és szolgálni fognak. 

„Ezt a lehetőségeinkhez mérten jól teljesítet-
tük, szolgáltuk és szolgáljuk az itt élőket annak 
ellenére is, hogy az elmúlt években olyan ne- 
hézségekkel kellett szembenéznie Salgótar- 
jánnak, a salgótarjániaknak, de az egész or- 
szágnak is, amikkel az elmúlt évtizedekben 
nem” – mondta a városvezető.

A pandémia és gazdasági válság 
kedvezőtlen hatásai

A 2014-2019 közötti önkormányzati ciklus 
rendkívül sikeres volt, rengeteg fejlesztés 
valósult meg a városban, Salgótarján fejlődő 
pályára állt, 2020-ban azonban – mint az 
egész országban – megtorpanás következett 
be. Berobbant a koronavírus-járvány, mely 
a fájdalmas emberi veszteségen túl óriási 
gazdasági károkat okozott.

Salgótarján bevételei messze elmaradtak 
a megszokottól. A kormány elvette a gép- 
járműadóból származó bevételt a települé- 
sektől, amit azóta sem adott vissza, két évre 
elvette az iparűzési adóbevétel felét is, 
amelyet azóta csak részben kompenzált.

A nehézségek közepette az önkormányzat 
megőrizte a cégeinél, intézményeinél dolgo-
zók munkahelyeit, így ezeknek a családoknak 
a megélhetését, valamint segítette a járvány 
következtében bajba került embereket és 
vállalkozásokat is.

„Alighogy kilábaltunk a pandémiából, hónap- 
ról hónapra egyre nagyobb lett az infláció Ma- 
gyarországon, s olyan szinten elszabadult, hogy 
a kormány már 2021. év végén ársapkát ve- 
zetett be az üzemanyagok árára, majd 2022. év 
elején kiterjesztette ezt néhány alapvető élel-
miszerre is. A gazdasági válság ezt követően 
tovább súlyosbodott” – említette Fekete Zsolt.

A kormány a közintézményeket kizárta a 
rezsicsökkentésből, emiatt az önkormányzat 

összesített áram- és távhődíja több mint 
tízszeresére emelkedett.

„Salgótarján fejlődése azért torpant meg a 
2020-at követő időszakban, mert ahelyett, 
hogy bevételeinket saját, közös ügyeinkre for- 
díthattuk volna, a kassza egy részét elvitte a 
válságkezelés és az infláció” – hangsúlyozta 
Fekete Zsolt.

2023-ban sikerült stabilizálni a város 
költségvetését anélkül, hogy a városi szol- 
gáltatások jelentősen romlottak volna. Az 
idei esztendőre vonatkozó költségvetés szá- 

mairól az ellenzéki képviselők is pozitívan 
szóltak a tőlük talán el is várható apró 
kritika mellett.

Fejlesztések futószalagon

A város nagyszabású óvodafelújítási prog-
ramja 2016-ban kezdődött, majd a 2019-es 
választás után folytatódott. Tavalyi indult 
Zagyvapálfalván az a beruházás, melynek 
keretében egy 28 férőhelyes bölcsőde épül, 
mely a tervek szerint idén szeptembertől 
már fogadja a gyerekeket.

Salgótarjánban adták át Nógrád vármegye 
első játszóházát, valamint több új játszótér 
is épült a városban.

„Újabb egészségügyi beruházásokat valósí- 
tottunk meg, és folyamatosan kerestük a le- 
hetőségeket, hogy a salgótarjáni orvosi alap- 

ellátásban dolgozókat segítsük, hiszen az 
országosan jelenlévő orvoshiány városunkat, 
így városunk lakóit is érzékenyen érinti” – 
mondta a polgármester. 

2019-et megelőzően is újítottak fel orvosi 
rendelőket, ám a 2019 utáni időszak hozta 
el a nagyobb volumenű fejlesztéseket. Ta- 
valy év végén adták át az új Acélgyári úti 
orvosi rendelőközpontot, Zagyvapálfalván 
pedig megvalósult az egyik legnagyobb vá- 
rosi egészségügyi beruházás.

Az Arany János iskola egykori, hosszú 
ideje üresen álló épületét felújították, és 

alakítottak ki abban egy komplex egészség- 
centrumot, amelyben több felnőtt és gyer-
mek háziorvosi rendelő, valamint védőnői 
körzet is otthonra lelt.

Zagyvapálfalva vonatkozásában felújítot- 
ták a Gerelyes Endre Művelődési Házat, és 
a város egyik legfelszereltebb játszótere 
épült a Gorkijon. A Sugár út és a Csokonai út 
mellett számos út, járda és útszakasz újult 
meg a településrészen. 

Egy önkormányzati tulajdonú ingatlanban 
– a rendőrséggel megállapodva – KMB-iro-
dát alakítottak ki, ám a rendőrség létszám 
hiányában nem küldött a területre körzeti 
megbízottat.

„Az elmúlt években folytatódtak kulturális 
intézményeink korszerűsítései is. Megújult a 
Balassi Bálint Könyvtár épülete, jelentős ön- 
kormányzati támogatás mellett alakította ki 

Folyamatos fejlesztésekkel szépült és   gyarapodott az elmúlt években Salgótarján
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kamaratermét a Zenthe Ferenc Színház, ha- 
marosan pedig befejeződik a Nógrád Tánc-
együttes és utánpótlás csoportjainak otthona, 
a Táncház felújítása is” – sorolta Fekete Zsolt.

Elhangzott: az egykori lengyel piac terü-
letén a meglévő extrém pálya mellé előbb 
egy BMX pályát, majd egy pumpapályát épí-
tettek, amelyet idén egy görparkkal szeretne 
tovább bővíteni a város.

A sok-sok beruházás mellett az egyik 
legfontosabb az egykori Dornyay Turistaház 
felújítása volt. A város megmentette az 
enyészettől az évtizedekig hányatott sorsú 
ikonikus épületet, mely új tartalommal ta- 
valy nyár óta fogadja a látogatókat.

„Befejeztük a Salgó úti városrehabilitációt, 
majd belekezdtünk a Forgách-telep megújítá-
sába is, amit tavaly év végén sikeresen le is 
zártunk. Ez a projekt, mely az egyik legnagyobb 
volumenű beruházás volt a TOP-os fejleszté-
seink sorában, nem csak az ott önkormányzati 
bérlakásokban élők lakhatási körülményeit 
javította jelentős mértékben, hanem a város-
képet is” – mondta a városvezető.

Az elmúlt években számos út és járda 
újult meg városszerte. Az önkormányzat 
közbenjárására az állami kezelésben lévő 
Rákóczi út és a Somlyóra vezető út egy-egy 
szakasza is új burkolatot kapott. Elkészült a 
Salgótarjánt átszelő észak-déli kerékpárút 
4. üteme, így már az egész város biztonsá-
gosan keresztül biciklizhető az ipari parktól 
egészen a gyermektáborig.

A nagyobb beruházások mellett számos 
kisebb fejlesztés is megvalósult az évek 
során. Az Úttörők úton és a Lőwy Sándor 
úton parkolók kerültek kialakításra, a város 
térfigyelő kamerákat telepített a biztonság 
fokozása érdekében, felsorolhatatlan számú 
helyre kerültek ki új utcabútorok, újultak 
meg lépcsők, támfalak, amelyek mind-mind 
azt a célt szolgálták, hogy a városlakók 
komfortérzetét javítsák.

A legnagyobb várakozás a piac felújítását 
kísérte. A 2019. utáni időszak legfontosabb 
önkormányzati fejlesztésének kezdete a vál- 
ság időszakára esett, az eredetileg egy évre 
tervezett építési munkálatok végül két és fél 
évig húzódtak.

„Városvezetőként kötelességemnek érzem, hogy 
a piac rendkívül hosszúra nyúlt felújítási mun-
kálataiért elnézést kérjek minden salgótarjáni 
lakostól” – mondta a polgármester.

Leállította a kormány a Modern 
Városok Programot

Fekete Zsolt értékelésében kitért a Modern 
Városok Programra, melynek keretében 
Orbán Viktor 2017-es salgótarjáni látogatá-
sakor olyan, a várost megújító, bevételt ge- 
neráló, komplex fejlesztéseket tartalmazó 
együttműködési megállapodást írt alá a 
kormányfővel, ami a kultúrát, sportot, tö- 
megközlekedést, oktatást, egészségügyet 
magába foglaló tervek megvalósításával 

 – a barnamezős területek újra munkába való 
állításával – teremtette volna meg az ön- 
fenntartó várost.

„Sajnos azonban ezek jelentős részéből, kü- 
lönösen a Salgótarján jövője számára leg-
fontosabbakból a Modern Városok Program 
keretében nem lett semmi, csak a tervek ké- 
szültek el, ráadásul a kormány 2023-ban be- 
jelentette, hogy leállítják a Modern Városok 
Programot” – említette a városvezető.

A tények ismeretében az önkormányzat – 
amit lehetett – a Modern Városok Program 
terveiből átdolgozott az európai uniós TOP 
Pluszos fejlesztési stratégiájába, és folyama-
tosan keresi a közvetlen uniós pályázatokat 
az eredeti elképzelések megvalósításához.

Az infrastrukturális fejlesztések mellett a 
város fejlődésének elengedhetetlen felté- 
tele a humánerőforrás bővítése, melyre az 
önkormányzat nagy figyelmet fordít és for- 
dított.

Az „Itt van az otthonunk, itt van a jövőnk!” 
ösztöndíjpályázat céljait megőrizve az el- 
múlt években jelentősen bővítették azt 
mind anyagi tekintetében, mind a jelentke-
zők körét érintően. 

„Lakhatási támogatást biztosítunk a városunk- 
ban munkát vállaló fiatal diplomásoknak. Alap- 
ellátásban dolgozó orvosainkat támogatjuk 
rendelőik fenntartásában, emellett a vállalko- 
zóként dolgozó orvosok iparűzési adóját eltö-
röltük” – hangsúlyozta a polgármester.

Örömteli az Óbudai Egyetem bővülő sal- 
gótarjáni központjának működése. Az ön- 
kormányzat és az egyetem között kiváló az 
együttműködés, Nógrád megye egyetlen fel- 
sőoktatási intézményeként a kampusz ki- 
emelt jelentőségű a város számára. Évről 
évre bővül az ide járó hallgatók száma, az 
idei jelentkezési számok pedig azt vetítik 
előre, hogy újabb felvételi rekord dőlhet 
meg a nyár folyamán. 

Ehhez a kedvező tendenciához az ön- 
kormányzat is hozzájárult legutóbbi dönté- 
sével, hiszen immáron nem csak az intéz- 
mény számára nyújt támogatást a műkö-
déshez. Tavaly ősszel életre hívtak egy új 
önkormányzati ösztöndíjat, amit az Óbudai 
Egyetem Salgótarjánban tanuló minden nap- 
pali tagozatos hallgatója megkap.

„Önkormányzatunk mindent megtett annak ér- 
dekében, hogy a salgótarjániak által igénybe 
vehető szolgáltatások színvonala javuljon. 
Az elmúlt években a kulturális kínálat, a vá- 
roslakóknak, kisebbeknek és nagyobbaknak 
szervezett színes programok soha nem látott 
mértékben bővültek. Erőn felül finanszírozzuk 
a Zenthe Ferenc Színházat, jégpályát üzemel-
tettünk a Fő téren” – sorolta a polgármester.

Fekete Zsolt teljes mellszéles-
séggel támogatja dr. Huszár 
Máté polgármester-jelöltet

Fekete Zsolt év- és ciklusértékelő beszédé-
nek végén – a salgótarjániak eddigi bizalmát 
megköszönve – bejelentette, hogy nem in- 
dul a polgármesteri székért a június 9-i ön- 
kormányzati választásokon, pártszövetségük 
polgármesterjelöltje dr. Huszár Máté lesz, 
akit teljes mellszélességgel támogat.

„Salgótarján elérkezett egy olyan pontra, ahol 
szemléletbeli változások szükségesek ahhoz, 
hogy városunk megfeleljen a kor követelmé-
nyeinek, az itt lakók igényeinek. Ezt pedig 
annak a kezében látom biztosítottnak, aki ko- 
ránál fogva sokkal jobban érti a körülöttünk 
kirajzolódó új világot, az új kihívásokat. Annak 
a kezében, akiről tudom, hogy tisztességes, aki 
tűpontosan ismeri a salgótarjáni közigazga-
tást és annak hibáit, akinek a felügyelete alatt 
készült városunk következő évekre vonatkozó 
fejlesztési stratégiája, akinek van víziója, aki 
csapatjátékos és jó vezető” – fogalmazott.

Folyamatos fejlesztésekkel szépült és   gyarapodott az elmúlt években Salgótarján
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Egy héttel húsvét előtt előbb próbaüzem-
mel, majd nagycsütörtökön egy ünnepélyes 
átadót követően hivatalosan is megnyitotta 
kapuit a megújult salgótarjáni piac, amely 
immáron 21. századi környezetben várja a 
vásárlókat. 

Az elmúlt évek során a salgótarjáni fejlesz- 
tések közül egyértelműen a piac felújítását 
övezte a legnagyobb érdeklődés, nem alap- 
talanul, hiszen túl azon, hogy rengetegen 
látogatták a vásárcsarnokot, az építési mun- 
kálatok az eredetileg tervezett egy év helyett 
végül két és fél évig húzódtak. A beruházás 
a koronavírus járvány idején kezdődött, 
amit egy komoly energiaválság követett, 
több mindent pedig újra kellett tervezni a 
munkafolyamatok közben, hiszen a bontá-
sok során több előre nem látható műszaki 
akadályt kellett kiküszöbölni. Mindezt to- 
vább hátráltatta a bürokrácia. Az elhúzódó 
beruházás miatt Fekete Zsolt polgármester 

bocsánatot is kért az átadóünnepségen a 
salgótarjáni lakosoktól.  

„A piac felújítása a 2019. utáni időszak leg- 
fontosabb fejlesztése volt önkormányzatunk- 
nak. Ennél fogva higgyék el, számunkra a leg- 
nagyobb veszteség, hogy ez ennyire elhúzó-
dott. Nekünk nem ez állt érdekünkben. Hogy 

e rossz példa ellenére nem vagyunk alkalmat- 
lanok a fejlesztések levezénylésére, azt a töb- 
bi, sikeres beruházásunk bizonyítja. Jelesül pél- 
dául: a határidő előtt átadott Dornyay Ház, a 
tervek szerint ütemezetten készülő pálfalvai 
bölcsőde, a hamarosan elkészülő táncház” – 
fogalmazott Fekete Zsolt.

Az 1977-ben épült, az elmúlt közel fél 
évszázadban már igencsak rossz állapotúvá 
vált vásárcsarnok komplex energetikai fel- 
újítása során többek között kicserélték a nyí- 
lászárókat, teljes szigetelést kapott a falazat 
tartószerkezete, felújították a tetőt. A szel- 
lőztető- és fűtési rendszer felújításának kö- 
szönhetően télen is biztosított lesz a tem-
peráló fűtés. Korszerűsítették az elektromos 
rendszert és új mosdók is épültek. A piacot 
akadálymentesítették, és térkőburkolatot 
kapott a főbejárat előtti, illetve a belső 
udvar, valamint új növényekkel zöldítették a 
tereket. Felújították a vásárcsarnok járófelü-
letét és az árusító asztalokat is.

Javában zajlanak a munkálatok Baglyasalján, 
a volt általános iskola területén, ahol a Magyar 
Vöröskereszt Nógrád Vármegyei Szervezete 
zöldség-gyümölcs feldolgozót alakít ki meg-
változott munkaképességű emberek számára, 
tudósított a Salgótarjáni Városi Televízió. 

„A Vöröskereszt fő feladatai egyikének tart- 
ja, hogy a társadalmi felelősségvállalás je- 

gyében olyan programokat valósítson meg, 
amelyek segítenek a megváltozott munkaké-
pességű embereknek” – mondta Juhászné 
Kincses Helén, a vármegyei szervezet al- 
elnöke. 

Az üzem működésével – ahol 8-10 fő fog- 
lalkoztatását tervezik – a helyben élőket is 
szeretnék támogatni azáltal, hogy az itt ké- 
szült és csomagolt termékekből vásárolhas-

sanak, miként a szociális intézményeknek is 
szeretnének segíteni költséghatékony ter-
mékeikkel.

A feldolgozóüzem raktárépületének kiala- 
kításába a Nógrád Vármegyei Szakképzési 
Centrum Borbély Lajos Technikum, Szak- 
képző Iskola és Kollégium építőipari ága- 
zatában tanulók szakmai gyakorlatuk kere-
tében kapcsolódtak be.

Az uniós forrásokból megvalósuló projekt 
keretében energetikai korszerűsítésen esik 
át az ISZI épülete, a belső udvar földszintes 
beépítésével új közösségi teret hoznak lét- 
re, a Kereskedelmi és Vendéglátóipari Tech-
nikum és Szakképző Iskola odaköltözése 

miatt pedig új tankonyhát és tanműhelyeket 
is kialakítanak majd az épületben, de a 
fejlesztés érinti az iskola területén működő 
Ágazati Képzőközpontot is. Az ISZI felújítása 
után létrejövő iskola a megye legnagyobb és 
legmodernebb szakképző intézménye lesz.

A fennmaradó közel 2 milliárd forintból 
minden nógrádi szakképzési intézményt 
érintő eszközbeszerzését hajtanak végre: is- 
kolánként több tízmillió, néhány esetben 
pedig több százmillió forintos értékben.  
A projekt várhatóan 2026-ban zárulhat le. 

Megnyitotta kapuit a megújult vásárcsarnok

Szociális célú zöldség-gyümölcs feldolgozót alakítanak ki Baglyasalján

Milliárdokból újul meg az ISZI épülete
Több mint 6,2 milliárd forintból fejlesztik a Nógrád Vármegyei Szakképzési Centrum intézményeit a következő években, melynek nagyjából 
kétharmadát az ISZI, vagyis a Borbély Lajos Technikum épületeinek felújítása teszi ki. Ide költözik majd a beruházás befejezését követően a 
kereskedelmi iskola is.
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Az 1848/49-es forradalom és szabadság-
harc ünnepén, a Pilvax Kávéház elnevezésű 
rendezvényen a József Attila Művelődési 
Központ üvegcsarnokában adták át március 
15-én a városi önkormányzat által alapított 
Salgótarján Bobál Gyula Sajtódíját, melyet 
Szendi Márta újságíró vehetett át. 

Szendi Márta közel négy évtizedes pályafu-
tása során fontos szerepet töltött be Nógrád 
vármegye és Salgótarján sajtóéletében.

A Közgazdaságtudományi Egyetemen szer- 
zett diplomát, majd elvégezte a Magyar Új- 
ságírók Országos Szövetségének újságíró is- 
koláját.

Újságírói pályáját gyakornokként kezdte 
1966-ban a Tarjáni Acél című üzemi lapnál, 
pályakezdőként itt sajátította el az újságírás 
szakmai alapjait.

A Nógrád című megyei napilapnál mun-
katársként kezdett el dolgozni, az ott töltött 
27 esztendő alatt a megbízott főszerkesztő 
beosztásig a szakma minden lépcsőfokát 
bejárta.

Ezt követően kérték fel a Magyar Távirati 
Iroda Nógrád Megyei Szerkesztőségének ve- 
zetésére. Az MTI munkatársaként 11 éven 
keresztül tudósított városunk és Nógrád köz- 
életi és közérdeklődésre számot tartó ese-
ményeiről, bemutatta a térség figyelemre 

méltó történéseit, szervezeteit és szakmai 
műhelyeit.

Emellett éveken át publikált a Népszabad-
ságban és a Világgazdaságban, rendszeres 
szerzője volt a Reform és a Köztársaság ne- 
vű lapoknak. A hivatástudattal végzett 38 évi 
sajtómunka után élt a nyugalomba vonulás 
lehetőségével. Magas színvonalú újságírói 
munkája elismeréseként 2004-ben Nógrád 
Megye Sajtódíjában részesült.

Salgótarján Bobál Gyula Sajtódíját a már- 
cius 15-i ünnepségen Fekete Zsolt, Salgó-
tarján polgármestere, valamint dr. Huszár 
Máté, dr. Dániel Zoltán és Pataki Csaba 
alpolgármesterek adták át.

A március 15-i nemzeti ünnephez kapcsolód- 
va a hagyományoknak megfelelően számos 
állami kitüntetést adtak át. Ebben az évben is 
kaptak elismerést Salgótarjánban élő, vagy a 
városhoz kötődő közéleti személyiségek.

Magyar Érdemrend Lovagkereszt polgári ta- 
gozat kitüntetést vehetett át a salgótarjáni 
származású Pindroch Csaba, Jászai Mari- 
díjas színművész.

Magyar Arany Érdemkereszt polgári tago- 
zat kitüntetésben részesült dr. Gréczi-Zsoldos 
Enikő salgótarjáni nyelvész, irodalomtörté- 
nész, a Miskolci Egyetem Bölcsészet- és Tár- 
sadalomtudományi Kar Magyar Nyelv- és Iro- 
dalomtudományi Intézete Magyar Nyelvtudo-
mányi Tanszékének egyetemi docense.

Magyar Arany Érdemkereszt kitüntetés-
ben részesült a salgótarjáni Bózvári József, 
a Nógrád Vármegyei Mérnöki Kamara elnö- 

ke, a Palóc Út Klaszter Egyesület elnöke.
Magyarország Érdemes Művésze díjat vett 
át a salgótarjáni születésű Pándy Piroska, 
Liszt Ferenc-díjas operaénekes.

Prakfalvi Péter bányageológus, a Novoh- 
rad-Nógrád Geopark geológusa, a Szabályo-
zott Tevékenységek Felügyeleti Hatósága 
Országos Bányakapitányság Adattári Osztá-
lyának vezetője Magyar Ezüst Érdemkereszt 
kitüntetésben részesült.

Szendi Márta kapta Salgótarján Bobál Gyula Sajtódíját 

Salgótarjániak kitüntetése a március 15-i nemzeti ünnepen

Március 15-én az 1848/49-es forradalom 
és szabadságharcra emlékezett a város. 
A Múzeum téri városi ünnepségen Fekete 
Zsolt polgármester mondott beszédet. 

„A forradalom és szabadságharc nem csak 
egy történelmi esemény, hanem egy örökbe-
csű üzenet is: mindannyiunk felelőssége a 
szabadság, az igazságosság és az egyenlőség 
értékeinek megőrzése és továbbadása. Azok 
az eszmék, amelyekért az 1848-as hősök 
küzdöttek, ma is aktuálisak és érvényesek” – 
hangsúlyozta Fekete Zsolt.

Fekete Zsolt kitért arra, hogy március 15-e 
egyben a Szabad Sajtó Napja, amikor azok 
előtt is tisztelgünk, akik a tollukat és kame-
rájukat valóban az igazság, a felelősség és 
az objektivitás szolgálatába állítják.

Az ünnepségen a Nógrád Táncegyüttes és 
a Dűvő Zenekar közreműködésével a 12 pont 
című műsort láthatták a jelenlévők, majd a 
résztvevők a Széchenyi-szobornál helyezték 
el az emlékezés virágait.

Ezt követően zenés menet indult a Mú- 
zeum térről a József Attila Művelődési Köz- 
pontba, ahol az intézmény üvegcsarnokában 

a „Pilvax kávéház” program keretében adták 
át Salgótarján Bobál Gyula Sajtódíját, me- 
lyet idén Szendi Márta vehetett át.

Március 15. emlékezeteként Somoskőn ha- 
gyományosan az ünnep előtti napon tar- 
tottak megemlékezést a településrész régi 
temetőjében, ahol Somoskeőy István hon-
védszázados sírjánál tisztelegtek a hősök 
előtt.

Az emlékezés jegyében a Zöld Út Termé-
szetjárók Egyesülete ezúttal is megszervezte 
a Petőfi Sándor Emléktúrát a Camping- 
telepi buszfordulótól Salgó várához.

„Azok az eszmék, amelyekért az 1848-as hősök 
küzdöttek, ma is aktuálisak és érvényesek”
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Salgótarján közgyűlése március 27-i dön- 
tésével Cene Katalint, a társulat eddigi gaz-
dasági vezetőjét nevezte ki a Zenthe Ferenc 
Színház igazgatójává öt évre 2024. április 
1-jétől kezdődően.  

Simon Lajos, a Zenthe Ferenc Színház ko- 
rábbi igazgatója tizenegy év után, 2023. jú- 
nius 30-ával mondott le. Akkor a közgyűlés 
Susán Ferenc produkciós igazgatót bízta meg 
a színház vezetésével az új igazgató meg-
választásáig, amit januárra terveztek, de az 
első kiírás eredménytelen volt.

Egyedül Cene Katalin adott be pályázatot, 
de hiányzott az előadó-művészeti szervezet-
nél minimálisan elvárt hároméves gyakorlata.
Az önkormányzat már ekkor hangsúlyozta: a 

gazdasági igazgató elismerésre méltó mun- 
kát végez, Susán Ferenc produkciós igazga-
tóval együttműködve pedig el tudják érni 
a színház működési stabilitását. A polgár-
mester így a minimálisan elvárt gyakorlat 
idejére vonatkozó kritérium alóli mentesítés 
megadását kezdeményezte a kultúráért és 
innovációért felelős miniszternél.

A városi mentesítési kérelmet elfogadva 
Csák János kultúráért felelős miniszter ezt 
az időt két évre csökkentette.

Az új igazgató a második pályázatot egye-
düli jelentkezőként nyerte meg.

Pályázatát a szakmai bizottság – amely-
nek tagja volt többek között Barabás Botond, 
Rátóti Zoltán és Császár Angela színművész, 
Keszeg László rendező, a minisztérium kép- 

viseletében pedig Sipos Bulcsu Kadosa –  
átgondoltnak, nyitottnak, kreatívnak minősí-
tette, kitérve arra, hogy megfelelő rálátása 
van a fenntartó önkormányzat lehetősége-
ire. Munkájával biztosítékot láttak arra, hogy 
helyreállhat a színház likviditása. 

Kiemelték széles közönséget megszólító 
repertoártervét, méltatták a kialakítandó mű- 
sorpolitika szempontjából bemutatott kö- 
zönségtípus-elemzését. A bizottság vélemé- 
nye szerint Cene Katalin képes lesz a szín-
ház kiemelt előadóművészeti szervezet 
minősítésének megtartására, a salgótarjáni 
színjátszás hagyományainak megerősítésére.

A közgyűlés 11 jelenlévő képviselője a 
március 27-i ülésen egyhangúlag támogatta 
az új igazgató kinevezését.

Cene Katalin a Zenthe Ferenc Színház új igazgatója

„Bolygón innen, Földön túl – A kis herceg” 

Április 3-án a Balassi Bálint Könyvtárban nyílt meg a Nyugdíjasok 
Nógrád Megyei Képviselete által szervezett Tavasz virágai című 
kiállítás.

A megjelenteket dr. Huszár Máté, Salgótarján alpolgármestere kö- 
szöntötte. Hangsúlyozta, a tavaszköszöntő tárlat nagy hagyomá-
nyokkal rendelkezik, a kezdeményezés hosszú évek óta lehetőséget 
biztosít a Salgótarjánban és a térségben élő szépkorú alkotók bemu-
tatkozására.

A kiállítás kézművestechnikák sokaságát mutatja be, így festmé- 
nyek, gobelinek, különleges díszek, asztali dekorációs tárgyak, fal-
védők és hímzett terítők is láthatók az április 30-ig megtekinthető 
tárlaton.

Kinyíltak a tavasz 
virágai a könyvtárban

Április 4-én nyílt meg a „Bolygón innen, Földön túl – A kis 
herceg” című kiállítás a Dornyay Béla Múzeumban, amely az 
Antoine de Saint-Exupéry világhírű regényéhez készített ere-
deti illusztrációk nyomatait, valamint az azokhoz kapcsolódó 
installációkat mutatja be. 

A tárlat a szegedi Móra Ferenc Múzeum és a szintén szegedi 
Kövér Béla Bábszínház jóvoltából érkezett az intézménybe, 
„cserébe” április végén a Dornyay Béla Múzeum viszi el Balázs 
János műveit Szegedre. 

Fekete Zsolt polgármester köszöntőjében kiemelte: Antoine 
de Saint-Exupéry regénye minden korosztályhoz szól, egy-
szerre tündérmese és filozófiai bölcselet, érzelmek iskolája 
és visszaemlékezés, próza és költészet.

A tárlaton – mely július 15-ig látogatható – a nyomatok mel- 
lett az egyes bolygókat ábrázoló, különleges installációk is 
láthatók.
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A Salgótarjáni Rendezvény- és Médiaköz-
pont (REMEK) idén is felejthetetlen családi 
programokkal, változatos húsvéti kaval-
káddal várta a városlakókat Eresztvényben, 
ahol a megannyi színes tojás mellett nyu-
szikalandok sokasága közül választhattak a 
résztvevők. 

A Húsvéti Zsongás elnevezésű programot a 
REMEK a salgótarjáni óvodákkal, a Balassi 
Bálint Könyvtárral és a Salgótarjáni Város-
fejlesztő és Turisztikai Kft.-vel közösen 
szervezte és bonyolította le.

A rendezvényen nyuszifutam vetélkedőn, 
kézműves foglalkozásokon vehettek részt 
a gyerekek, de nem hiányzott a közösségi 
programokon oly népszerű csillámtetkó és 
arcfestés sem, miként nagy sikert aratott 
a KiViszi Színházi Műhely zenés-táncos 
műsora is.

A REMEK különleges zenei programot is 
kínált húsvétvasárnap. Délután az Acélgyári 
úti Szent József templomban Horgas Eszter 
és lánya, Somogyi Lili Mária húsvéti koncert-
jére került sor, ahol jazz, operett és musical 
részleteket hallhattak az érdeklődők.

Húsvéti zsongással köszöntötték a tavaszt Eresztvényben

760 kutya mutatkozott be a salgótarjáni kiállításon
Március 16-án a Tóstrand területén rendez-
ték meg a Salgótarjáni CAC Kutyakiállítást, 
mely az ország idei első szabadtéri kutya-
kiállítása volt. Az Ebtenyésztők Nógrád Me- 
gyei Egyesülete által szervezett eseményen 
760 kutya és tulajdonosa mutatkozott be a 
bíróknak és a közönségnek.

Több mint tíz éve kerül sor a városban a CAC 
nemzeti kutyakiállítás megrendezésére – a 
sorban ez volt a tizenharmadik –, melyen 
minden esztendőben akadnak Szlovákiából, 
Ausztriából, Szerbiából és Lengyelországból 
érkezett kiállítók. Idén a bírók között a ma- 
gyarok mellett szerb szakemberek értékel-
ték a bemutatott kutyákat.

A márciusi rendezvényt nem fogadta ke- 
gyeibe az időjárás, az eső és a szél azonban 
nem riasztotta el a kutyatulajdonosokat. 
Szinte minden gazdánál volt sátor, ahol fel 
tudta készíteni kedvencét a megmérette- 
tésre. Ezúttal így kevesebbet számított a 
pompa, inkább a kutya és a tulajdonos kö- 
zötti összhangon volt a hangsúly.

Idén is különdíjat kapott a legszebb, Nóg- 

rád vármegyei tulajdonossal rendelkező ku- 
tya. Az elismerést ezúttal egy flandriai pász- 
torkutyának ítélték oda, tulajdonosa a csé-
csei Crkvenjakov Dorottya. 

Az esemény zárásaként a Best in Show ke- 
retében minden fajtacsoport győztese meg-
mutathatta magát, közülük választották ki a 
kiállítás három legszebb kutyáját. A dobogó 
legfelső fokát idén egy ír szetter foglalhatta 
el, tenyésztője és tulajdonosa Pink Gáborné.



10
SA

LG
Ó

TA
R

JÁ
N

 M
A

S PO RT

Fo
tó

: F
ac

eb
oo

k/
Sa

lg
ót

ar
ján

i S
tra

nd
ép

ítő
k 

KC

Ovi olimpia negyedszer

Salgótarjáni strandkézilabdázó az olimpián

Tizenegy óvodás csapat részvételével immáron negyedik 
alkalommal rendezték meg a Városi Sportcsarnokban a sal- 
gótarjáni ovi olimpiát, melyet anno a Nyitnikék Tagóvoda 
indított útjára.

A játékos sportvetélkedő során többek között kislabdadobás-
ban, futásban és váltóversenyben is összemérték tudásukat 
a gyerkőcök. Ugyan hirdettek eredményt a váltóversenyben 
és a legügyesebb gyermekeket is díjazták, de ez a meg-
mérettetés elsősorban az önfeledt szórakozásról, a sport 
népszerűsítéséről és a gyerekek találkozásáról szólt, így 
végül minden induló éremmel gazdagodva és élményekkel 
telve térhetett haza.

Idén nyáron rendezik meg a XXXIII. Nyári 
Olimpiai Játékokat, melyen betétprogram-
ként először szerepel a strandkézilabda 
sportág.

A bemutató játékokra 64 játékost – 32 nőt, 
32 férfit – válogattak be a világ legjobbjai 
közül, melyre a Salgótarjáni Strandépítők KC 
játékosa, Hajdú Péter is meghívást kapott.
Hajdú Péter mellett Magyarországról to- 
vábbi 4 játékos és 1 edző vesz részt a prog-
ramon.

A 3 napos betétprogram megrendezésére 
július 27-29. között kerül sor. Nőknél és férfi-
aknál is 3-3 All Star csapatot állítanak össze 
a meghívott játékosokból, valamint részt 
vesz a tornán a francia nemzeti együttes is.

A mérkőzéseket az Olimpiai Stadiontól 20 
kilométerre fekvő créteil-i kézilabdabázison 
tartják. A 32-32 játékos 18 országból érkezik.

„Először 2006-ban hangzott el hivatalosan 
a strandkézilabdázás egyik képviselőjétől, hogy  
„a cél az olimpia”. Akkor vettünk egy nagy le- 
vegőt és elkezdtünk álmodozni. Ugyan az olim-
piára még nem került be a strandkézilabda, de 
jól mutatja a törekvéseket, hogy a helyszínen 
jön létre ez az esemény, ami minden bizonnyal 
újabb lökést adhat” – vélekedett Neukum 
Tamás, a Magyar Kézilabda Szövetség Strand-
kézilabda Albizottságának elnöke.
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